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Møteprotokoll
for

Eldrerådet

Møtedato: 22.10.2020
Møtestad: Osterøy rådhus -heradsstyresalen
Møtetid: kl. 12:00 –kl. 13:30

Fellesmøte med Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne frå kl. 12.00 –kl. 12.55.

Frammøtte medlemmer Parti Rolle
Asbjørg Ågotnes Utvalsleiar
Ove Kleiveland Nestleiar
Vigdis Fossheim Medlem

Forfall meldt frå medlem Parti Rolle
Bjarte Hammer Aarland KRF Medlem
Oddny Solberg Medlem

Frammøtte varamedlemmer Parti Erstatter medlem
Esther Halland

Følgjande frå administrasjonen møtte: Rådmannen, politisk-adm.sekretariat

Sakliste

Saknr Tittel

015/20 Godkjenning av innkalling og sakliste

016/20 Godkjenning av møtebok

017/20 Referatsaker og meldingar

015/20: Godkjenning av innkalling og sakliste

Rådmannen sitt framlegg:
Innkalling og sakliste vert godkjent.
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22.10.2020 ELDRERÅDET
Det var ikkje merknader til innkalling og saksliste.

ELD - 015/20 VEDTAK:

Innkalling og sakliste vert godkjent.Innkalling og sakliste vert godkjent.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

016/20: Godkjenning av møtebok

Rådmannen sitt framlegg:
Møtebok frå 02.10.20 vert godkjend.

22.10.2020 ELDRERÅDET

Det var ikkje merknader til protokoll frå 02.10.20

ELD - 016/20 VEDTAK:

Møtebok frå 02.10.20 vert godkjend.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

017/20: Referatsaker og meldingar

Rådmannen sitt framlegg:
Referatsakene vert tekne til vitande.

22.10.2020 ELDRERÅDET

RS 1:Fylkessamling for råda
Medlemmane vart oppfordra til å senda inn tilbakemelding til arrangøren.

RS 2: Høyring Temaplan for trafikksikring.
Etter drøftingar vart det vedteke å gje slik felles uttale frå Eldrerådet og Rådet for menneske med
nedsett funksjonsevne:
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"Eldrerådet og Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne vil fremje forslag om at det på
generell basis må gjerast ein betre jobb med merking (skilt og vegmerking) og lys på busstopp og
fotgjengarovergangar.

Vegane må også opplysast betre, spesielt der kor fartsgrensa er høg - til dømes Hannisdalsvegen».
Vegane og fortaua må gjerast meir tilrettelagt for framkommelegheit for dei med rullator og
rullestol.
Utforming av fartsdumpar på veg utan fortau må gjerast også med tanke på at dei med rullestol skal
bruke vegen.
Rådet stiller seg undrande til at det tilsynelatande ikkje er ein del av prosedyrene til dei som byggjer
og prosjekterer at til dømes fotgjengarovergangar og fartsdumpar ikkje merkast når dei lagast."

RS 3: Manglande avtaledekning for pasientreiser
Etter drøftingar vart det gjort slikt felles vedtak: "Eldrerådet og Rådet for menneske med nedsett
funksjonsevne ber kommunen ta kontakt med Helse Bergen og dei aktuelle drosjeselskapa for å få på
plass ein avtale snarast mogleg, slik at pasientane ikkje lastast. Om ein ikkje får på plass ein avtale
foreslår ein at kommunen sjølv forskotterer utgiftene, og deretter søkjer refusjon på vegne av
pasientane, slik til dømes Gulen og Masfjorden har gjort."

ELD -017/20VEDTAK:

Felles vedtak frå Eldrerådet og Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne:

RS 2: Høyring Temaplan for trafikksikring:
"Eldrerådet og Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne vil fremje forslag om at det på
generell basis må gjerast ein betre jobb med merking (skilt og vegmerking) og lys på busstopp og
fotgjengarovergangar.

Vegane må også opplysast betre, spesielt der kor fartsgrensa er høg - til dømes
«Hannisdalsvegen».
Vegane og fortaua må gjerast meir tilrettelagt for framkommelegheit for dei med rullator og
rullestol.
Utforming av fartsdumpar på veg utan fortau må gjerast også med tanke på at dei med rullestol
skal bruke vegen.
Rådet stiller seg undrande til at det tilsynelatande ikkje er ein del av prosedyrene til dei som
byggjer og prosjekterer at til dømes fotgjengarovergangar og fartsdumparikkje merkast når dei
vert lagast."

RS 3: Manglande avtaledekning for pasientreiser
"Eldrerådet og Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne ber kommunen ta kontakt med
Helse Bergen og dei aktuelle drosjeselskapa for å få på plass ein avtale snarast mogleg, slik at
pasientane ikkje lastast. Om ein ikkje får på plass ein avtale foreslår ein at kommunen sjølv
forskotterer utgiftene, og deretter søkjer refusjon på vegne av pasientane, slik til dømes Gulen og
Masfjorden har gjort."

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
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Fellesmøtet vart avslutta etter kl. 12.55 etter sak 017/20.

--------------------------------------------------------------------------------

Andre saker/spørsmål

Webinar –Leva heile livet med demens

Vigdis Fossheim orienterte kort om innhaldet. Det vert gitt ei meir fyldig orientering frå webinaret i
neste møte.

Suppleringsval

Nestleiar orienterte kort om si kontakt med Magne Reigstad før sommarferien. Då Magne Reigstad
no er død, bør ein ta opp suppleringsval til rådet. Sak om dette vert lagt fram til neste møte.

Skyssordning til dagtilbod

Leiar viste til at skysstilbodet til brukarar av dagtilbodet er teke bort, og at rådet må ta dette opp på
nytt.

------------------------------------------------------------------------------

Det vart ikkje gjort vedtak i tilknyting til orienteringane.

------------------------------------------------------------------------------

Til å skriva under møteprotokollen saman med leiaren vart desse valde: Ove Kleiveland og Vigdis
Fossheim

Lonevåg, 26.10.2020

Bente Skjerping
sekretær
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